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Abstract (en)
The casing (2) has a cylindrical receiving section (3) formed under formation of a receiving space for a radial symmetrical lamella contact grid and a
cylindrical connection section formed under formation of another receiving space. The cylindrical connection section exhibits circulating recesses. A
ring section (9) is designed between the receiving section and the connection section, where the receiving section, connection section and the ring
section are manufactured as a single piece. An independent claim is also included for a method for manufacturing a plug-in connector socket casing.

Abstract (de)
Steckverbinderbuchsenhülse (2) zur Aufnahme eines radiaisymmetrischen Lamellenkontaktgitters, wobei die Steckverbinderbuchsenhülse (2) über
einen zylindrischen Aufnahmeabschnitt (3) verfügt unter Bildung eines Aufnahmeraums für das radialsymmetrische Lamellenkontaktgitter und über
einen zylindrischen Anschlussabschnitt (4) unter Bildung eines Aufnahmeraums (15) verfügt und dass der Anschlussabschnitt (4) umlaufende
Einbuchtungen (5, 6) aufweist.
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